
Verslag Presidium 9 juni 2021 
 

Aanwezig:  

Hiltje Keller (voorzitter), Suzanne Vrielink, Dop van Ulzen, Marianne de Widt, Hans Oosters, Tineke 
Koelewijn, Diana Klomp (GS-secretariaat) Karin Peters (Statengriffier) en Johan Dorst (griffier - 
verslaglegging) 

1. Opening en mededelingen 
De voorzitter heeft iedereen welkom. Ze wijst op de toevoeging van agendapunt 5.  

De Statengriffier doet enkele mededelingen over de bezetting op de griffie. 

2. Vaststellen agenda 
Het Presidium gaat akkoord met de agenda. 

3. Concept verslagen van Presidium 
Er zijn geen opmerkingen over de verslagen van het Presidium van 31 maart en 28 april; ze worden 
ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de verslaglegger. 

Mw. De Widt stelt naar aanleiding van het verslag over hoe het Presidium verder gaat met de 
Strategische Termijn Agenda. Mw. Keller geeft een korte terugkoppeling van de korte bespreking van 
het Memo in BEM. Naast kritische geluiden werd er ook aangegeven er mee aan de slag te gaan.  
Voor het volgende Presidium zal een Memo worden geagendeerd (geschreven door de griffie in 
samenspraak met de commissievoorzitters) m.b.t. de stand van zaken van de dossiers van 
Strategische Termijn Agenda. Dit onderwerp zal ieder Presidium opnieuw worden geagendeerd. 

Dhr. Dinklo draagt het onderwerp ‘Groeisprong Utrecht 2040’ als onderwerp voor de Strategische 
Termijn Agenda voor n.a.v. de gelijknamige Statenbrief die in BEM staat geagendeerd. De overige 
aanwezigen stemmen daar mee in.  

4. Vooruitblik vergaderingen 
N.a.v. het Memo Vooruitblik heeft mw. Van Ulzen vragen over waarom er voor gekozen is om het 
Statenvoorstel over de verkoopstrategie Hart van de Heuvelrug te agenderen zoals in het Memo 
beschreven. De Statengriffier licht een en ander toe, aangevuld door de commissaris. Mw. Van Ulzen 
geeft aan dit met de betreffende gedeputeerde te gaan bespreken. Over de motivering om 
geheimhouding op te leggen, bestaat geen twijfel.  

N.a.v. het onderwerp ‘geheimhouding’ wordt besloten: 

- dat dit onderwerp in BEM van september verder besproken zal worden bij het Statenvoorstel 
‘Opheffing geheimhouding’; 

- dat het goed is als het Presidium daar ook nader over wordt geïnformeerd; de griffie zal hier 
een Memo voor schrijven.  

Verder wordt aangegeven dat als een commissie niet akkoord gaat met de geheimhouding, het 
onderwerp niet verder wordt besproken en terug gaat naar GS.  

N.a.v. vragen van dhr. Dinklo deelt de Statengriffier mee dat inmiddels duidelijk is dat de commissies 
van juni hybride zullen plaats vinden. Er staat op 23 juni een extra FVO gepland over de vraag over 
hoe we na het zomerreces gaan vergaderen.  



Er wordt gesproken over de ‘verrassingen’ op de Termijnagenda, bijvoorbeeld een Statenbrief die 
onverwachts een Statenvoorstel wordt of de wens van GS om een Statenbrief nog in de ronde van 
juni ter bespreking te willen agenderen. De Commissaris geeft aan dat hij het College er regelmatig 
aan herinnert dat agendering aan het Presidium / de commissievoorzitter is, niet aan GS. Verder 
adviseert hij de commissievoorzitters om in de commissie niet te lang stil te staan bij de vraag ‘wel of 
niet agenderen’. In dat geval kan het beste gekozen worden voor uitstellen.  

5. Memo herverdeling onderwerpen Commissie Omgevingsvisie 
Mw. Koelewijn licht dit Memo toe. Uit het overleg tussen de drie betrokken commissievoorzitters is 
een verdeling qua onderwerpen afgesproken, dat in het Memo is verwoord:  

- Visie en verordening (kern van de cie.) Met vaststelling verordening onder de Omgevingswet 
(waarschijnlijk Q1 2022) klaar; tot die tijd blijft dit in de cie. OGV.  

- Programmering wonen en werken verplaatsen naar de commissie RGW. Voorstel is om dit 
na de zomer te doen en de evaluatie van de eerste cyclus (Q4) te agenderen voor RGW. 

- MIRT-Cyclus Verplaatsen naar de commissie M&M. 

- Programma U Ned Verplaatsen naar de commissie M&M, waar ook de MIRT-overleggen en 
Groeifonds landt. 

- Verstedelijkingsstrategieën Arnhem, Nijmegen & Food Valley, en regio Amersfoort – In 
commissie OGV behouden t/m september 2021. Op deze manier doen we recht aan het 
voortraject dat nu al grotendeels geweest is in de cie. OGV. Ondanks samenhang met MIRT 
en U Ned, stellen we voor dit na september te verplaatsen naar RGW, i.v.m. de overheersende 
ruimtelijke vraagstukken.  

- Programma groen groeit mee verplaatsen naar commissie RGW 

Het Presidium stemt van harte in met het voorstel. De verschillende commissievoorzitters zullen 
hierover in de commissies mededelingen doen.  

6. Rondvraag 
- De aanwezigen gaan akkoord met het verplaatsen van het Presidium naar het begin van de 

commissieronde. Indien nodig zal de Statengriffier het Presidium consulteren m.b.t. majeure 
wijzigingen in de agenda van de PS-vergadering.  

- Er komt een nieuwe plaatsvervangend voorzitter voor RGW, gezien het vertrek van mw. Chidi. De 
Statengriffier licht het proces toe.  

- Dhr. Dinklo geeft aan onlangs een van de vele mails te hebben gemist, waardoor hij niet had 
meegekregen dat de conceptagenda van een commissie was aangepast. Deze wijziging was 
vooraf niet op het SIS aangegeven. Na bespreking van dit onderwerp besluit het Presidium dat in 
zo’n geval de conceptagenda op het SIS vooraf aangepast dient te worden.  

- Het onderwerp ‘veel mails’ roept veel herkenning op. De Statengriffier geeft aan hier, na 
consultatie van andere griffies, met haar team in het reces aan verder te werken, zodat het na 
het reces beter wordt. De aanwezigen spreken hun waardering hiervoor uit.  

7. Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor zijn / haar bijdrage en sluit de vergadering. 
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